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Lausunto Turun kaupunginjohtajan asettamalle työryhmälle 
Kakskerta-Satava vesiosuuskunnan toiminta-alueen hyväksymisestä (Dnro 3643-2013)

Kakskerranjärven suojeluyhdistys on sitä mieltä, että päätöstä toiminta-alueen hyväksymisestä ei tule 
tehdä vielä, koska uusi vesihuoltolaki on vielä vahvistamatta ja osayleiskaavaprosessi on vielä kesken. 
Tulee ensinnäkin odottaa, että nämä tulevat voimaan ennen kuin päätöksiä tehdään.

Lisäksi tulee ottaa huomioon haja-asutusalueitten jätevesiasetus, moni on saattanut jo toimia sen 
velvoittamalla tavalla ja moni on varmasti paraikaa suunnittelemassa asetuksen ehtojen mukaisia 
järjestelmiä, koska sen takaraja on tulossa vastaan vajaan parin vuoden päästä, eikä aivan viime tippaan
jättäminen ole tarkoituksenmukaista. Mikäli tällaiset järjestelyt ja investoinnit on tehty ja asetuksen 
määräykset täytetty tuntuu yleisen oikeustajun perusteella kohtuuttomalta, mikäli tämän jälkeen joutuisi 
pakolla liittymään vesiosuuskuntaan ja maksamaan sen jo tällä hetkellä varsin hintavia maksuja.

Suojeluyhdistyksen tiedossa on myös, että alueen kaavoituksen myötä on todennäköistä, että 
asemakaava-alueita tullaan liittämään Turun kaupungin vesihuoltolaitoksen toiminta-alueeseen ja että 
näille alueille sen myötä joudutaan rakentamaan uusi viemäriverkosto. Tällöinkin on vaarana että joillain 
kiinteistöillä jouduttaisiin maksamaan jätevesijärjestelyistä kahteen kertaan, ellei tätä oteta huomioon 
toiminta-aluepäätöstä tehtäessä.

Yhteenvetona todettakoon, että miten toiminta-aluepäätös sitten tehdäänkin, tulee suojeluyhdistyksen 
mielestä pitää huoli, että ehdotonta pakkoa liittyä vesiosuuskuntaan ei tule, vaan kiinteistökohtaiset 
jätevesijärjestelyt voidaan toteuttaa myös muulla tavalla lain ja asetuksen määräysten puitteissa.
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